
Reakce vedení města na zápis z jednání OsV dne 22.1.2024 

(zápis byl zveřejněn na webových stránkách MěÚ, OsV, TJ Sokol Kaňk a ve vitríně) 

 V zápise bylo celkem sedm podnětů a žádostí na MěÚ k vyřízení a o informace. Vedení 

města (VM) projednalo mj. tento zápis na své poradě dne 30.1.2024, vyjádření k bodům 

v zápise bylo OsV zasláno 2.2.2024. K jednotlivým bodům VM uvádí: 

1) Informace, zda bylo vypsáno výběrové řízení (VŘ) na dodavatele stavby rekonstrukce ulic 

Ke Gruntě a Vavřinecká.  

VM uložilo usnesením č. PV/24/4/11 odboru investic tuto informaci poskytnout OsV do 

23.2.2024. 

Pozn. OsV: Vypsání VŘ nebylo na stránkách města nalezeno. Takže doposud asi není.  

2) Informace o jednání o využití budovy bývalé radnice vč. předání prostor bývalé pošty městu 

a možnosti zřízení obchodu v těchto prostorách. 

VM uložilo usnesením č. PV 24/4/12 Odboru správy majetku poskytnout veškeré 

informace dle požadavku OsV do 29.3.2024. 

Tak se necháme překvapit…… 

3) Prověřit, jak bylo provedeno zadání zakázky na opravu ulic Nyklasy a Staročeská TS a kdy 

je předpokládána oprava těchto ulic.  

Reakce VM: Tyto ulice nejsou v plánu. 

Pozn. OsV: O opravu (ne celkovou rekonstrukci!, pouze vyrovnání výtluků a nerovností) těchto 

ulic žádal jeden z obyvatel z ulice Staročeská v červnu 2023. Oprava mu byla přislíbena s tím, 

že byla objednána zakázkou u Technických služeb. Prověření této zakázky bylo opět přislíbeno 

5.2.2024 TO MěÚ. 

4) Prověřit vtékaní dešťové vody z ulice Ke Gruntě na soukromý pozemek z důvodu 

postupného zvýšení povrchu ulice nad povrch soukromého pozemku. 

Reakce VM: Ať si vtékání dešťové vody prověří majitel. 

Pozn. OsV: O řešení bylo požádáno TO MěÚ počátkem ledna 2024 a bylo přislíbeno. Na další 

dotaz dne 5.2.2024 bylo sděleno, že bude provedena náprava v současnosti nepřístupného 

hlavního uzávěru vody do nemovitosti – je cca 15 – 20 cm pod povrchem ulice. O vyřešení 

elektrického vedení na hranici pozemku, které brání vybudování podezdívky ať požádá majitel 

organizaci ČEZ.  

OsV ani majiteli nemovitosti není jasné, jak si má majitel prověřit vtékání dešťové vody.  

5) Prověřit uložení stavebního odpadu na pozemcích k Libenicím.  

Odpověď z MěÚ: Bylo prověřeno orgánem odpadového hospodářství a Státní správou 

lesů. Nebylo shledáno žádné pochybení. 

Doplnění OsV: Odpověď byla podstatně delší vč. citací zákonů, uvedení dat atd. Výše uvedené 

je pouze stručný závěr. 

6) Žádost o vyjádření k současnému vývoji při řešení víkendové obsluhy Kaňku. 

VM uložilo usnesením č. PV/24/4/13 odboru dopravy zaslat vyjádření do 29.2.2024. 

Pozn. OsV: Mezitím dne 6.2.2024 ZM schválilo víkendovou obsluhu linkou č. 805 na trase 

Kutná Hora – Kolín přes Karlov, Hloušku, Šipší, Sedlec, Kaňk a zpět od 24.3.2024. Jedná se o 

roční zkušební provoz. Pokud nebude využíván, bude po uplynutí této doby nenávratně zrušen.  

7) Žádost o informaci, jak se projevil svoz nádob na plast a papír od domů na využívání 

kontejnerů na stávajících stanovištích. 

Reakce VM: První část komplexního vyhodnocení bude dostupná ve třetím kvartálu r. 

2024. 

OsV bez komentáře. 

 

Ing. Max Kubát 

Předseda OsV         9.2.2024  


